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N-VA Pajottegem wenst 
u een welvarend 2025!

Bedankt, kiezer!
Na een intensieve campagne zijn de 
verkiezingen achter de rug. Een dikke 
dankuwel aan iedereen die ons zijn of haar 
stem gaf. Uw vertrouwen in de N-VA is van 
onschatbare waarde en motiveert ons om 
met volle overtuiging aan de slag te gaan.

Bijna zeventig procent van onze inwoners 
ging stemmen. Van die stemmers gelooft 
ruim zeventien procent in de N-VA. Hoewel 
dat niet genoeg is om te besturen, betekent 
het absoluut niet dat we gaan stilzitten. 
Integendeel, we blijven ons met dezelfde 
inzet en passie inzetten voor een beter 
Pajottegem.

Van harte gefeliciteerd aan de kandidaten 
en partij die de overwinning behaalden. Wij 

wensen hen veel succes met de nieuwe 
verantwoordelijkheden en kijken uit naar 
een constructieve samenwerking.

Oppositie

Het resultaat van de verkiezingen plaatste 
ons de komende zes jaar in de oppositie. 
Voor onze partij begint nu een belangrijke 
periode. Wij zullen de volgende zes jaar ons 
best doen om uw belangen te behartigen. 
We blijven kritisch en zorgen ervoor dat 
de stemmen van onze kiezers gehoord 
worden. Via onze website, Facebook- en 
Instagrampagina zullen we onze acties 
transparant communiceren. Samen zorgen 
we ervoor dat onze waarden en idealen niet 
in de vergetelheid raken.

Inspraak

We doen een oproep aan alle inwoners van 
Pajottegem: laat ons weten welke 
suggesties, problemen of ideeën u heeft. 
Uw input is cruciaal. Samen blijven we 
bouwen aan een sterker Pajottegem, ook 
vanuit de oppositie. Laten we de uitdaging 
aangaan met de overtuiging dat onze stem 
en inzet echt het verschil kunnen maken!

Met vriendelijke groet

Rudy Thiebaut
Voorzitter 
N-VA Pajottegem

Dankwoord van de lijsttrekker
Als lijsttrekker bij de 
verkiezingen in oktober wil 
ik mijn dank betuigen aan de 
2.313 kiezers die hun vertrou-
wen in de N-VA uitspraken. Eén 
op de zes kiezers gaf zijn steun 
aan onze partij. Met meer dan 
1.000 voorkeurstemmen kijk ik 
terug op een sterk persoonlijk 
resultaat. Dat sterkt mij in de 
overtuiging om de komende 
zes jaar verder constructief en  
kritisch oppositie te voeren. 

Gelukkig sta ik er niet alleen 
voor. Samen in een team 
van vijf gemeenteraadsleden 
en een lid van het bijzonder 
comité voor de sociale dienst 
(OCMW) ben ik klaar om die 
verantwoordelijkheid op te 
nemen. 

Ons team bestaat uit ervaren 
krachten en wordt onder-
steund door een enthousiaste 
bestuursploeg. Bovendien 

staan enkele nieuwe gezichten 
te popelen om zich te verdie-
pen in de complexe dossiers 
van onze nieuwe fusiegemeen-
te. Voor onze trouwe kiezers 
blijven wij ons als vastberaden 
ploeg inzetten. 

We zullen werken aan een 
moderne toekomst voor onze 
twaalf prachtige dorpen, 
steeds met respect voor hun 
landelijke karakter en de 

eigenheid van elke gemeen-
schap. Wij blijven doorgaan 
en kijken met vertrouwen 
naar de toekomst.

Met genegen en 
Vlaamse groet

Filip 
Durant

Nieuwjaarsreceptie
Zondag 19 januari 

van 10 tot 12 uur

‘t Klavertje 3, Marktplein 11 in Galmaarden

Met minister-president Matthias Diependaele
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Ontmoet uw vijf N-VA-gemeenteraadsleden en uw lid in het bijzonder comité

Samen bouwen we aan het Pajottegem van morgen!
Onze gemeenteraadsleden zullen elke dag hard werken om een Pajottegem te bouwen dat klaar is voor de toekomst. Zij staan in nauw 
contact met u en alle inwoners om te luisteren naar wat er lee�  en om samen stappen te zetten naar een welvarende, veilige en groene 
gemeente. Benieuwd wie er in de gemeenteraad zetelt? Ontdek wie die toegewijde inwoners zijn, wat hen inspireert en hoe zij bijdragen 
aan de ambities van onze gemeente.

Rudy Thiebaut 
Rudy, voorzitter van N-VA Pajottegem, 
is gemeenteraadslid in Galmaarden. 
Hij is gedreven en geëngageerd en 
vindt dat de N-VA een partij is die 
onze identiteit als fiere Vlaming 
onderstreept. Zijn focus ligt vooral op 
“iets kunnen doen voor de bevolking 
dat zichtbaar is, en een verbetering is 
voor de inwoners”.

Filip Durant 
Filip is gemeenteraadslid in Galmaarden en gekend 
voor zijn constructieve medewerking en zijn strenge 
en kritische houding. Hij werkte meer dan zes jaar 
voor de Europese N-VA-fractie en bouwde daar zijn 
politieke ervaring, kennis en uitgebreid netwerk 
op. Filip werkt als logopedist in het buitengewoon 
onderwijs en is mantelzorger voor zijn twee dove 
ouders. Hij is actief in het plaatselijke verenigings-
leven en in regionale en Vlaamse overlegcomités. 

Ik wil handelen als een goede huisvader met gezond verstand. 

En praktische en doordachte beslissingen nemen in het belang 

van alle inwoners. Ik ga voor verantwoordelijkheid, gezond 

verstand en het bewaken van de waarden die belangrijk zijn 

voor de gemeenschap."

Kelly Van Gossum 
Kelly is een creatieve en flexibele leer-
kracht in Anderlecht. Binnen de school 
nam ze verschillende taken voor haar 
rekening zoals klas- en sportleerkracht 
en momenteel heeft ze een ondersteu-
nende rol. Kelly doet aan verschillende 
sporten om fit en gezond te blijven én 
om in contact te komen met anderen.

Ik wil me inzetten voor multi-inzetbare scholen, terreinen en 

gebouwen toegankelijker maken en de kennis van het Nederlands 

versterken door ouders van anderstalige kinderen te stimuleren 

zich in te schrijven bij lokale clubs. En ik wil sportclubs in de 

kijker te zetten door samen te werken met scholen."

Philippe De Cock 
Philippe is gemeenteraadslid in Gooik. 
Als advocaat verleent hij al dertig jaar een 
amalgaam van juridische diensten. Hij is 
ook voorzitter van het Maatwerkbedrijf 
Pajottenland vzw en voorzitter van Rotary-
club Gaasbeek-Pajottenland vzw.

Ik wil streng toezicht op naleving van richtlijnen en een consequente 

aanpak van overtredingen, met duidelijke bouw- en omgevingsricht-

lijnen en een bereikbare KMO-zone. Ik focus op compacte dorpsker-

nen en de aanpak van sluipverkeer met slimme verkeersoplossingen 

en veilige infrastructuur. Anderstaligen worden gestimuleerd om 

Nederlands te leren, met mogelijke sancties voor weigeraars."

Sofi e Eeckhout
Lid bijzonder comité voor de sociale dienst
Sofie, een enthousiaste inwoner van 
Kester en kind van ondernemers, leerde 
al vroeg om initiatief te nemen. Na haar 
studie tot handelsingenieur aan de KU 
Leuven werkte ze als consultant en 
stapte daarna in de zaak van haar 
ouders. Ze leidt met haar man Ronald 
de silo-afdeling bij Remitrans.

Respect voor het landelijke karakter van Pajottegem 

en de noden van onze inwoners is cruciaal. Ik wil 

inzetten op een sterk buurtnetwerk en voldoende 

middelen voor de politie. De lokale economie moet 

bloeien, met een centrale rol voor horeca en buurt-

winkels. De fusie moet leiden tot effi ciënter bestuur 

en meer resultaat met minder middelen."

Kristel Moonens 
Met 25 jaar ervaring bij EY Tax Con-
sultants BV, waarvan twee jaar als 
leidinggevende, en twaalf jaar ervaring 
als OCMW-raadslid in Gooik, is Kristel 
vertrouwd met zowel de bedrijfswereld 
als de sociale politiek. Daarnaast was zij 
actief als voorzitter van Samana Oetin-
gen en kapitein van de P3 Damesploeg 
Kester-Gooik.

Ik wil me inzetten voor huisvesting, armoede, ouderen en 

jonge gezinnen, met speciale aandacht voor groepen die 

onvoldoende inspraak hebben. Ik streef naar een platform 

waar ieder zijn behoeften kan uiten en wil een brede 

betrokkenheid bij besluitvorming."

Ik ga voor een inclusieve gemeente waar alleen-

staanden, eenoudergezinnen en senioren de nodige 

steun vinden. Ik pleit voor betaalbaar wonen met 

voorrang voor onze inwoners, een veilig fi etspaden-

netwerk en het behoud van het landelijke karakter."
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Verhuis kunstacademie 
Kunstparel uit Gooik nog 
steeds probleemdossier
Al meermaals stuurde het huidige Gooikse gemeentebestuur 
berichten uit alsof de verhuis van de Gooikse muziekacademie 
naar het STEAM-project (Science, Technology, Engineering, Arts 
and Mathematics) in Oetingen in kannen en kruiken zou zijn. 
Enkele dagen voor de verkiezingen van oktober bleef daarvan 
niets meer over. 

De hele constructie van de verhuis werd onder de vorige 
legislatuur opgestart, waarbij de bouwheer van het (toen-
malige) STEAM-project in Oetingen verplicht werd om de 
bib en de academie te huisvesten en zo de benaming naar 
STEAM te wijzigen. Op die manier werd het onvermogen van 
het Gooikse bestuur om de huidige locatie in het centrum van 
Gooik te renoveren, geneutraliseerd. De toenmalige Gooikse 
burgemeesters en betrokken schepenen waren dus de drijven-
de kracht om de academie en bibliotheek weg te trekken uit 
Gooik-Centrum. 

Verlies van leerlingen en jobs

De academie organiseerde een bevraging bij de leerlingen en 
hun ouders met een onrustwekkend resultaat: een verhuis uit 
Gooik-Centrum zou een aanzienlijk leerlingenverlies en dus 
jobverlies voor het personeel met zich meebrengen. Niet enkel 
het gebrek aan regionale spreiding tegenover andere academies 
uit de omgeving, ook het uit balans brengen van de verschil-
lende vestigingsplaatsen (Galmaarden, Herne, Bever, Gooik) 
veroorzaakt ernstige zorgen voor de academie en haar leerlin-
gen. N-VA Pajottegem reageert: “We hebben dat meermaals 
aangehaald op de gemeenteraad en binnen de commissie, want 
wie het kunstonderwijs een warm hart toedraagt houdt daar 
rekening mee. Zo zien we een heel andere aanpak in Herne waar 
de nieuwbouw wél getekend werd volgens de behoeften van en in 
samenspraak met de kunstacademie.” 

Onwerkbare plannen

Het grootste probleem blijkt echter de bouw zelf te zijn: de 
bouwheer voorziet een kwalitatief gebouw maar de ingediende 
plannen blijken onwerkbaar voor het academiepersoneel. 

Het ging zelfs zo ver dat de lesgevers tegen de plannen protes-
teerden tijdens de Gooikse gemeenteraad en een protestmani-
festatie voor het Gooikse gemeentehuis organiseerden. Nadien 
kwam de melding van het Gooikse bestuur dat men met de 
kritiek en opmerkingen rekening zou houden. Tot onlangs de 
finale plannen voorgesteld werden die nog minder werkbaar 
bleken dan ooit gedacht. 

N-VA Pajottegem “We vinden het bizar dat de vorige betrokken 
burgemeesters en schepen nooit voldoende naar de eind-
gebruikers (zowel de leerkrachten als de leerlingen) luisterden. 
De plannen die de commissie en het personeel te zien kregen, 
werden nooit aanvaard wegens niet werkbaar. Men houdt geen 
rekening met de specifieke eisen van het kunstonderwijs. We 
zien op de plannen te kleine hokjes waar met moeite een piano 
of een drumstel in past, en een verkeerde indeling van het 
gebouw. Het lijkt wel alsof men een Formule 1-wedstrijd wil 
laten doorgaan op een minigolfterrein. Ons standpunt blijft 
ongewijzigd: renoveer de bestaande site in Gooik-centrum 
en waardeer de bestaande verankering en spreiding over het 
grondgebied van Gooik en bij uitbreiding Pajottegem. De vier 
afdelingen (Herne, Galmaarden, Herne en Bever) bestaan in 
evenwicht tegenover elkaar. Daaraan raken brengt de fragiele 
verdeling van het kunstaanbod in onze nieuwe fusiegemeente in 
gevaar. Wordt dat wel gerespecteerd dan verzeker je de werk-
zekerheid maar vooral de kansen voor de leerlingen om deel te 
nemen aan kwaliteitsvol kunstonderwijs.”  

Het is nu afwachten welke positie de kersverse burgemeester van 
Pajottegem zal innemen. Het is alvast opmerkelijk dat kunston-
derwijs afgesplitst werd van het regulier onderwijs. Het langdu-
rige en constructieve oppositiewerk van de N-VA blijkt te lonen! 
Met deze vernieuwde aanpak kan het bestuur alvast op ons 
rekenen als een constructieve partner bij de ondersteuning van 
onderwijs én kunstonderwijs.

Verhoogde fusiekost
We vernamen dat de fusiekosten in onze 
gemeente gestegen zijn. Maar wat die stijging 
precies inhoudt, blijft onduidelijk. N-VA 
Pajottegem vraagt zich af welke meerkosten die 
verhoging met zich meebrengt en hoe dat onze 
gemeente en haar inwoners zal beïnvloeden. 

Wij roepen u op om mee na te denken over 
deze kwestie. Wat zijn uw zorgen? Welke 
vragen heeft u? Laten we samen zorgen voor 
duidelijkheid en transparantie!

N-VA Pajottegem kritisch over 
fusieplan Pajottegem 
en leningenlast
De aangekondigde fusie van Gooik, Galmaarden en Herne naar de 
nieuwe gemeente Pajottegem brengt onzekerheden met zich mee. Hoewel 
de fusiebonus van vijf miljoen euro de gemeente een steuntje in de rug 
geeft, vrezen wij dat dit niet voldoende is om de torenhoge leningen 
van de drie gemeenten te dekken. Als oppositie zullen we nauwlettend 
toezien op de besteding van die bonus en vragen we transparantie over 
de plannen om de gezamenlijke schuldenlast op de lange termijn te 
beheren. Het blijft onduidelijk hoe dit de belastingdruk en toekomstige 
investeringen zal beïnvloeden.



THUIS IN
DE N-VA

Beste Vlaming,

De verkiezingen zijn achter de rug, en opnieuw kwam de 
N-VA als de grootste partij van Vlaanderen uit de bus. 
Zowel op het federale, het Vlaamse als het provinciale niveau. 
Dat is een resultaat waarop we trots mogen zijn. 

Ons werk voor een sterker en welvarend Vlaanderen gaat 
verder. En daarbij hebben we uw steun nodig. 

Aarzel daarom niet om lid te worden van 
de N-VA. Sluit u aan bij de grootste én 
warmste politieke familie van Vlaanderen.

Met vriendelijke groeten,

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Word vandaag nog lid van N-VA

n-va.be/word-lid

leden@n-va.be

02 219 49 30

of scan deze code

Uw stem is belangrijk. Niet alleen tijdens een 
verkiezingsjaar of op verkiezingsdag, maar 
elke dag. Als lid van de N-VA maakt u deel 
uit van de grootste politieke familie van 
Vlaanderen. 

Uw lidmaatschap biedt u niet alleen een 
stem, maar ook een thuis. De N-VA is een 
warme gemeenschap waar mensen elkaars 
waarden delen, waar nieuwe ideeën ontstaan, 
waar we naar u luisteren. Uw lidmaatschap 
versterkt die band en helpt de N-VA om uw stem 
nog luider te laten klinken.

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.
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